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Protokół Nr III/2024 

Rady Miejskiej w Ostródzie 

z dnia 23 maja 2024 r. 

 

Sesję rozpoczęto o godzinie 14:00, zakończono o godzinie 16:02 tego samego dnia. 

 

Podjęto uchwały od numeru III/17/2024  do III/24/2024. 

 

Ad. 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski, przywitał Radnych, przybyłych gości, 

mieszkańców Ostródy oraz media.  

Sesja została zwołana na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990r.  

o samorządzie gminnym. 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych uchwał.  

Przewodniczący poinformował, że obrady Rady Miejskiej w Ostródzie są transmitowane  

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad  

są udostępniane na stronie internetowej miasta oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty.  

Obecnych na sesji – 21 Radnych.  

Lista obecności Radnych na sesji – stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 2 

Powołanie Sekretarza obrad. 

 

Na Sekretarza obrad powołany został Radny Dariusz Bujak.   

 

Ad. 3 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Ostródzie. 

Brak dyskusji w tym punkcie. 

Wiceprzewodniczący Mariusz Bojarowski, złożył wniosek formalny o nieodczytywanie 

podstaw prawnych: 
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- „Za” - 19 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali -  19 Radnych 

Wniosek został przyjęty. 

Głosowanie nad wnioskiem o nieodczytywanie treści projektów uchwał przy głosowaniach: 

- „Za” - 19 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali -  19 Radnych 

Wniosek został przyjęty. 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 19 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali -  19 Radnych 

Uchwała Nr III/17/2024 w sprawie zmiany składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Ostródzie została podjęta. 

Ad. 4 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Spraw Społecznych, 

Rodziny i Osób z Niepełnosprawnościami Rady Miejskiej w Ostródzie.  

Brak dyskusji w tym punkcie. 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 19 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali -  19 Radnych 
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Uchwała Nr III/18/2024 w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Spraw Społecznych, 

Rodziny i Osób z Niepełnosprawnościami Rady Miejskiej w Ostródzie. 

 

Ad. 5 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2024 

rok. 

 

Brak dyskusji w tym punkcie. 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 20 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali -  19 Radnych 

Uchwała Nr III/19/2024 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2024 rok 

została podjęta. 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji na rok 2024. 

 

Brak dyskusji w tym punkcie. 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 20 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali -  20 Radnych 

Uchwała Nr III/20/2024 w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji na rok 2024 została 

podjęta. 
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Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania dodatkowego przedstawiciela miasta Ostróda 

do Zgromadzenia Związku Gmin i Powiatów Kanału Elbląskiego i Pojezierza 

Iławskiego. 

 

Przewodniczący Rady Adrian Godlewski, zgodnie ze statutem związku międzygminnego 

reprezentantem miasta jest Burmistrz i przedstawiciel wybrany przez Radę Miejską. Radą 

Miejska rekomenduję kandydaturę Posła na Sejm RP Stanisława Gorczycy - odczytano treść 

pisma.  

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 20 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali -  20 Radnych 

Uchwała Nr III/21/2024 w sprawie powołania dodatkowego przedstawiciela miasta Ostróda 

do Zgromadzenia Związku Gmin i Powiatów Kanału Elbląskiego i Pojezierza Iławskiego 

została podjęta. 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia dodatkowych przedstawicieli miasta 

Ostróda w Zgromadzeniu Związku Gmin Regionu Ostródzko – Iławskiego „Czyste 

Środowisko”. 

Przewodniczący Rady Adrian Godlewski, odniósł się do sposobu delegowania do Związku 

Gmin „Czyste Środowisko”. Rada deleguje trzech przedstawicieli.  

Z Klubu „OstródaOdNowa” - Radny Julian Pawłowski 

Z Klubu „Prawicy” – Radny Marek Gołębiewski 

Z Klubu „Koalicji Obywatelskiej”- Radny Mirosław Godlewski 

Radni wyrazili zgodę do zasiadania w Związku Gmin „Czyste Środowisko”.  

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 20 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 
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- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali -  20 Radnych 

Uchwała Nr III/22/2024 w sprawie wyznaczenia dodatkowych przedstawicieli miasta Ostróda 

w Zgromadzeniu Związku Gmin Regionu Ostródzko – Iławskiego „Czyste Środowisko” 

została podjęta. 

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Ostróda na lata 2024-2030. 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Ostróda na rok 2024.  

 

Skarbnik Miasta Wioletta Palmowska, omówiła projekty uchwał. 

Radny Mirosław Godlewski, zapytał o ul. Partyzantów i jej realizację. Ponownie  

ją przekładamy na kolejny rok.  

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, głównym powodem jest przetarg- brak jego 

realizacji, należy poszerzyć wjazdy na ul. Partyzantów. Potrzebujemy chwili,  

aby przygotować się do przebudowy nawierzchni.  

Radny Mirosław Godlewski, były spore kontrowersje odnośnie zakresu tej inwestycji.  

Czy mamy pewność, że ta inwestycja będzie wykonana w pełnym zakresie.  

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, naszą intencją jest, aby te inwestycje były  

w pełni realizowane. Przetargi będą doszacowane.  

Radny Ryszard Kowalski, zapytał o umowy z wodami polskimi odnośnie podchodzącej wody 

do bloków.  

Radny Mirosław Godlewski, zapytał czy jest możliwość uzyskania dotacji na ul. Partyzantów, 

miały być one zrealizowane ze środków miejskich.  

Naczelnik Wydziału Rozwoju Lokalnego i Promocji Jolanta Gadomska, na tą chwilę  

nie mamy naboru na to zadanie. Jest to jedyna inwestycja bez dofinansowania.  

Radna Anna Monist, odniosła się do remontu ul. Sembrzyckiego. 

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, odniósł się do realizacji inwestycji 

Radna Anna Monist, zapytała o środki na promocję w kwocie 150 000 zł. Radna zapytała  

na co poszły środki z promocji od stycznia 2024 r. do 23 maja 2024 r. 

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, przedstawił zestawienie.  



6 
 

Radna Anna Monist, zapytała o bezpieczeństwo publiczne i ochronę przeciwpożarową. 

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, jest to dotacja celowa, w ramach dotacji straż 

może zakupić niezbędny sprzęt, 20 000 zł to dotacja z urzędu marszałkowskiego na zadanie: 

ochrona przeciwpożarowa. Nasz wkład jest niski, reszta to środki zewnętrzne.  

Radny Wojciech Legucki, wyraził zadowolenie na remont ul. Partyzantów. Wydruk broszury 

to skandal. Była to zagrywka powyborcza. 

Radna Anna Rutkiewicz, projekty inwestycyjne należy przygotowywać kompleksowo  

i rzeczowo. Środków w budżecie nie mamy zbyt wiele.  

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, przedstawił wydatki na promocję miasta. 

Radny Sebastian Radzimiński, odniósł się do korespondencji z mieszkanką Ostródy. 

Mieszkańcom brakuje wymiany partnerskiej. Odniesiono się również do butelek plastikowych 

w urzędzie.  

Radny Stanisław Orzechowski, podziękował za przygotowanie uchwał budżetowych przez 

Panią Skarbnik. Radny zapytał, jaki konkretnie sprzęt miasto zamierza kupić dla OSP.  

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, przedstawił zakres zadania inwestycyjnego.  

OSP brakuje siedziby.  

Głosowanie nad uchwałą WPF: 

- „Za” - 21 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali -  21 Radnych 

Uchwała Nr III/23/2024 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Ostróda na lata 2024-2030 została podjęta. 

 

Głosowanie nad autopoprawką zmiany w budżecie: 

- „Za” - 21 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali -  21 Radnych 

Autopoprawka została przyjęta. 
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Głosowanie nad uchwałą zmiany w budżecie: 

- „Za” - 21 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali -  21 Radnych 

Uchwała Nr III/24/2024 w sprawie zmian w budżecie miasta Ostróda na rok 2024 została 

podjęta. 

 

Ad. 11 

Wystąpienie przedstawicieli Stowarzyszenia Zielony Cypel w Ostródzie. 

 

Radna Anna Monist, opowiedziała sytuację na „Cyplu”. Dziś na teren cypla wjechała 

kosiarka, trwają prace porządkowe pod budowę osiedla.  

Mieszkaniec osiedla Tadeusz Nagadowski, odczytał stanowisko w sprawie „cypla” -  

list otwarty do Burmistrza Miasta i Rady Miejskiej w Ostródzie.  

Mieszkaniec Ostródy Edmund Kozłowski, odniósł się do dokumentów,  

które przeanalizowano. Zapisy wskazują, że Gmina Miejska Ostróda może na terenie „cypla” 

wybudować budynki mieszkalne. Omówiono procedurę planistyczną. Uchwała zakłada,  

że projekt musi być zaopiniowany. Wydane zostały dwa pozwolenia na budowę.  

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, zrobimy co w naszej mocy, aby Państwu pomóc.  

Przewodniczący Rady Adrian Godlewski, zaproponował, aby problem ten przenieść  

na komisję rozwoju, budżetu i gospodarki komunalnej. 

Głos zabrali mieszkańcy ul. Pauzeńskiej, do niedawna była to oaza spokoju, obecnie  

jest to teren budowy.  

Głos zabrał mieszkaniec Osiedla Plebiscytowego, od urodzenia mieszkam na Osiedlu 

Plebiscytowym. Wszystko zmierza do tego, że „cypel” nie będzie miejscem odpoczynku  

i oazą spokoju.  

Radny Ryszard Kowalski, chcemy przyjrzeć się wszystkim planom przestrzennym.  

Komisja Rozwoju, Budżetu i Gospodarki Komunalnej już zna ten temat.  

Radny Stanisław Orzechowski, zwrócił się z prośbą o rozszerzenie porządku obrad  

o stanowisko Rady Miejskiej.  

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, wyrażam zgodę.  
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Wiceprzewodniczący Mariusz Bojarowski, złożył wniosek o odrzucenie tego wniosku. 

Podjęliśmy już uchwałę w tym zakresie.  

Przewodniczący Rady Adrian Godlewski, stanowisko rady wyrażone zostało uchwałą.  

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, zaproponował przygotowanie listu otwartego. 

Przewodniczący Rady Adrian Godlewski, poparł ten pomysł.  

Radny Stanisław Orzechowski, wycofał wniosek formalny.  

Radny Kamil Krzyżanowski, jako miasto musimy do 2025 r. wprowadzić uchwałę  

o ujednoliceniu planów przestrzennych.  

Radna Anna Rutkiewicz, poprosiła, aby mieszkańcy wnosili uwagi do planów 

przestrzennych.  

Radna Anna Monist, mieszkańcy uwagi wnieśli.  

 

Ad. 12 

Zamknięcie III sesji Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski, zamknął obrady III sesji Rady Miejskiej  

w Ostródzie. Transmisja obrad III sesji Rady Miejskiej znajduje się na stronie Biuletynu 

Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Ostródzie. Imienny wykaz głosowań Radnych 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu i jest dostępny na stronie internetowej Biuletynu 

Informacji Publicznej. 

 

Protokolanci:                                                                                                       Zatwierdził:                                              

Damian Augustyniak 

 


